
Zebranie zarządu RKW  22.02.2021r. 

Udział wzięli: 

1. Adam Nowak 
2. Edward Twardowski 
3. Florian Nowakowski 
4. Krzysztof Stępień 
5. Tomasz Ostasz 
6. Maciej Bedrejczuk 
7. Sławomir Barłóg 
8. Bartosz Łuksi 
9. Jan Mondzelewski 
10. Michał Kordoń 

Przebieg spotkania: 

1. Przedstawienie budżetu ścianki na 2021 rok. 
a. Prognozowany bilans zysków i strat pokazuje, że w 2021 możliwa jest strata. W celu 

zminimalizowania kosztów zarząd przegłosował rezygnację ze zniżek dla zarządu.  
b. Zaproponowano podwyżkę wejściówek na ściankę oraz dopłatę do karty multisport. 

Adam i Edward mają przedstawić propozycję wysokości podwyżki do końca tygodnia tj. 
27.02. 

2. Budżet klubu: 
a. Firma księgowa musi przygotować nam sprawozdanie finansowe za 2020 rok w  terminie 

do 14 marca. W przeciwnym wypadku nie będzie możliwe złożenie wniosku o 
dofinasowanie w ramach programu „Klub”. Krzysiek i Tomek pojadą do księgowości 
porozmawiać z kierownikiem. 

b. Tomasz i Michał przygotują budżet klubu.  
c. Janek dostarczy koszty budowy i funkcjonowania drytoolowni do skarbnika w celu ujęcia 

kosztów w budżecie. 
3. Budowa drytoolowni: 

a. Planowana data ukończenia ściany to maj 2021. 
b. Planowany koszt drytoolowni to jeszcze ok 10 tys. zł. 

4. Sprawy zarządzania ścianką: 
a. Artur ma zweryfikować listę członków RKW i przesłać ją do Adama/Ediego w celu 

aktualizacji listy uprawnionych do zniżki na ściankę. Listę członków i opłaty do PZA 
należy przesłać do 31.03. 

b. Przedstawione zostały problemy z utrzymaniem czystości obiektu po sobotnim dyżurze. 
c. Wszyscy członkowie zarządu i klubu zobligowani są do zwracania uwagi dyżurnym i 

działań poprawiających jakość funkcjonowania ścianki. W przypadku braku reakcji ze 
strony dyżurnych uwagi powinny zgłaszane być do zarządzających. 

5. Strona RKW: 
a. Sławek zgłosił problem z aktualnością zabezpieczeń. Prawdopodobnie wymagane 

przesłanie dokumentów podpisanych przez wszystkich członków zarządu listem 
tradycyjnym. Sławek zorientuje się jakie dokumenty są wymagane. 


